
 

 

 

Op 11 juni 2019 zijn er vanuit de fractie SGP ChristenUnie aanvullende vragen gesteld over de jaarstukken 

2018. Hieronder volgt een overzicht van de vragen en antwoorden. 

Nr Vragen Antwoorden  

          Fractie: SGP ChristenUnie 

1 Op pagina 9, wat is de opbrengst van de verkoop 

c.q. oud ijzer prijs van de bootjeshelling geworden? 

De opbrengst is € 7.000,-. 

2 Op pagina 37 onder wonen en bouwen: op basis van 

welke criteria kan worden geconcludeerd dat de 

kwaliteit van de woningvoorraad werd vergroot? 

Graag een onderbouwing. 

De regionale Woonvisie 2017-2031 Goed Wonen in de 

Drechtsteden vormt het kader voor de plannen van 

ontwikkelaars, investeerders en voor de regionaal en 

lokaal met de corporaties te maken 

prestatieafspraken. In de regionale woonvisie is de 

kwantitatieve en kwalitatieve ambitie voor wonen en 

bouwen vertaald in 20 kernpunten. Deze kernpunten 

vormen een samenhangende boodschap en worden 

nader uitgewerkt in een nog vast te stellen Lokaal 

Uitvoeringsprogramma Wonen. In de Rapportage 

Wonen in de Drechtsteden wordt jaarlijks de laatste 

stand van zaken gegeven inzake de uitvoering van de 

in de regionale woonvisie gegeven kernpunten.  In dit 

verband is het ook goed om te wijzen op de 

kwaliteitsverbetering in de Staatsliedenbuurt door de 

oplevering van fase 1.  

3 Op pagina 38 onder verkeer en mobiliteit: er wordt 

aangegeven dat de luchtkwaliteit gemeten is. In een 

beeldvormende vergadering op 9 oktober 2018 is 

gesproken over Verder met verkeer en mobiliteit. Ik 

kan bij de vergaderstukken van die vergadering geen 

nadere informatie vinden over de luchtkwaliteits- en 

geluidmetingen, die op de agenda stonden. Wat is 

daarvan de status en kunt u aangeven welke 

onderliggende stukken daar bij horen? 

Vanuit het Verkeers- en Mobiliteitsplan wordt de 

luchtkwaliteit op drie locaties in Sliedrecht gemeten. 

Via de gemeentelijk website 

(https://www.sliedrecht.nl/luchtkwaliteit ) zijn de 

uitkomsten van deze metingen te volgen. De metingen 

lopen nog door tot eind juni. Daarna zal een 

eindrapport worden opgesteld en zal de raad hierover 

worden geïnformeerd.  

4 Op pagina 38 onder Buitenruimte: er wordt 

verwezen naar het Groenbeleidsplan 2015.  Op 25 

oktober 2016 is echter een Voorstel kwaliteitsimpuls 

groen aangenomen. Is de uitvoering dit besluit 

opgenomen in de jaarrekening 2018? Graag een 

toelichting daarop. 

Ja, dit is opgenomen in de jaarrekening. 

De verantwoording over de kwaliteitsverbetering 
(groenimpuls) is opgenomen bij punt 3.3.3/6 
Speerpunten op pagina 40. 

5 Op pagina 42: Bij de gemeente moet toch bekend 

zijn hoeveel kg restafval per inwoner is afgevoerd? 

Hoeveel was dat in 2018 en kunt u een overzichtje 

verstrekken vanaf het moment dat we plastic en 

restafval gescheiden zijn gaan inzamelen? 

Het cijfer over 2018 voor Nederland is nog niet 

bekend. Daarom is gekozen om voor de 

vergelijkbaarheid de cijfers over 2017 op te nemen. De 

hoeveelheid kg restafval per inwoner van de 

gemeente Sliedrecht over 2018 is bekend. 

In onderstaande tabel zijn de cijfers voor Sliedrecht 

over de periode 2014 – 2018 opgenomen. 
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6 Op pagina 44: Kunnen we een specificatie 

ontvangen van de 26K die is uitgegeven aan Beheer 

openbare ruimte. 

 

7 Thema woonruimtezaken op pagina 116: wat is de 

reden dat een gemeentewoning niet verkocht is, 

conform beleid en er toch opnieuw een 

huurovereenkomst is aangegaan? 

Gezien de bijzondere omstandigheden is met de 
huidige bewoners een huurkoopovereenkomst 
aangegaan waardoor het eigendom van deze woning 
pas na aflossing van alle termijnen over gaat naar de 
nieuwe eigenaar. Hierdoor wordt de opbrengst van de 
verkoop van de woning maandelijks naar 
evenredigheid met het vervallen van de 

huurkooptermijnen verantwoord in de jaarrekening.  

8 Op pagina 117 onderhoud OVL: voor het vervangen 

van armaturen aan de Kerkbuurt is aanvullend 

krediet beschikbaar gesteld, waardoor dit toch geen 

overschrijding kan zijn? Tevens graag een toelichting 

waarom de armaturen vervangen zijn. 

De vervanging van deze armaturen aan de Kerkbuurt 

stond gepland in het jaar 2022. De armaturen zijn 

(vervroegd) vervangen vanuit de wens van het project 

Kerkbuurt-winkelpromenade om de lichtkwaliteit te 

verbeteren. Dit is nu gebeurd. De hierbij horende 

kosten zouden drukken op het project echter was er 

geen voldoende financiële ruimte in dat project.  

Hierdoor zijn deze kosten terecht gekomen op de 

reguliere openbare verlichtingspost. Dit verklaart deze 

overschrijding. 

9 Op pagina 117 onderhoud OVL: wat is de scoop van 

het genoemde onderhoudsbestek en was niet 

gepland om dit in 2018 op te stellen? Wanneer was 

dit wel gepland en waarom is dit in 2018 opgesteld? 

De scope van het onderhoudsbestek luidt: Het 

onderhouden, aanpassen en groepsgewijze 

lampvervanging van de openbare verlichting in 

Sliedrecht en het oplossen van meldingen.  

Een nieuw onderhoudsbestek zou uiterlijk 1 maart 

2022 moeten zijn gegund en daarmee in 2021 zijn 

voorbereid. De overeenkomst zou namelijk eindigen 

op 1 maart 2022 bij gebruik van de opties om drie 

maal één jaar te verlengen. Vanwege de opties tot 

verlenging wordt, na het aflopen van de 

Huishoudelijk restafval gemeente Sliedrecht in kg per inwoner

Bron: Waarstaatjegemeente.nl

Jaar kg/inwoner

2014 215

2015 192

2016 196

2017 185

2018 193 *)

*) Bron eigen afvalstroomregistratie gemeente Sliedrecht

Omschrijving Bedrag

Drukwerk, etc. 1.438,00€     

Attributen speelplaatsen 12.437,00€  

Klimboom en Vogelnestschommel 11.390,00€  

Speelplek Buitenaf 533,00€        

Totaal 25.798,00€  
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overeenkomst per 1 maart 2019, per jaar bekeken of 

het wenselijk is om te verlengen zodat de 

voorbereidingen op een nieuw contract tijdig 

ingepland kunnen worden. Omdat er geen signalen 

waren om geen gebruik te maken van de optie tot 

verlenging, was het niet gepland om in 2018 een 

nieuw bestek op te stellen. Op het schriftelijke verzoek 

aan de aannemer om in te stemmen met een 

verlenging werd onverwacht uiteindelijk afwijzend 

gereageerd. Hierdoor waren we genoodzaakt om in 

2018 alsnog te werken aan een nieuw 

aanbestedingstraject.  

10 Op pagina 117 riolering: is de verwachting dat de 

verontreiniging van de straatkolken structureel is en 

dient hiermee dus rekening gehouden te worden in 

de komende jaren? 

De hogere verontreiniging van de kolken in 2018 is 

onder andere ontstaan door vetresten. In 2019 wordt 

de verontreiniging gemonitord, waaruit zal blijken of 

dit een structureel karakter heeft. 

11 Op pagina 127: Waar wordt het verschil in krediet 

en besteed m.b.t. de voorbereidingskosten De 

Driehoek door veroorzaakt? Zijn wij als raad 

hierover eerder al ingelicht? Graag een toelichting. 

Zoals in de tabel op pagina 127 voor het 
voorbereidingskrediet de Driehoek is vermeld,  zijn de 
bestedingen tot en met 2017 opgenomen omdat er in 
2018 op dit project geen besteding heeft 
plaatsgevonden. Over het verschil tussen de 
bestedingen tot en met 2017 en het krediet is de raad 
in de 4e tussenrapportage 2017 en de jaarrekening 
2017 geïnformeerd. 

12 Op pagina 128: Waar wordt het verschil in krediet 

en besteed m.b.t. de huisvesting sociaal team 

Sliedrecht door veroorzaakt? Zijn wij als raad 

hierover eerder al ingelicht? Graag een toelichting. 

De verbouwing is exclusief BTW binnen het krediet tot 

stand gekomen. Vanwege de huurder is de BTW niet 

compensabel maar kostenverhogend en deze BTW 

verklaart het verschil. Dit heeft ook een structureel 

effect.  

 

13 Op pagina 128: Voor ondergrondse afvalinzameling 

zijn het krediet en bestede bedrag gelijk, namelijk 

103K. In het investeringsoverzicht op pagina 154 is 

echter een bedrag van 105K opgenomen. Waarom 

verschillen deze bedragen? 

Dit zijn twee afzonderlijke kredieten, de 103K betreft 
het krediet voor een ondergrondse afvalinzameling, 
dit krediet is op balansdatum afgesloten, de 105K 
betreft de vervanging van ondergrondse 
afvalcontainers, dit krediet loopt door in 2019 en is 
derhalve opgenomen op pagina 154 

14 Op pagina 129: Rotonde Thorbeckelaan-Simon 

Stevinstraat: welke kosten zijn gemaakt in 2018 en 

betreft dit ook kosten vanwege geluidwerende 

maatregelen voor de omliggende woningen? 

In 2018 zijn we gestart met de voorbereiding voor 

deze rotonde. In deze periode zijn we samen met de 

OZHZ bezig geweest met diverse zaken zoals bodem, 

ondergrond, geluid. 

Dit zijn standaard voorbereidingen. We hebben in 
2018 geen kosten gemaakt vanwege geluidwerende 
maatregelen. 

15 Op pagina 129: de post vervanging 

lichtmastarmaturen: welke armaturen betreft dit? 

Het betreft de vervanging van armaturen in de 

volgende straten: 
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Thorbeckelaan, Deltalaan, Cirkel, Kubus, Parabool, 

Prisma, Trapezium, Sportlaan, Gantelweg, 

Grevelingenlaan, Hobbemastraat, Jan Steenstraat, 

Rembrandtlaan, Rubensstraat, Scheldelaan, IJsbaan, 

IJsvogel, Lijsterweg, Tuinfluiterstraat en Vogelenzang. 

16 Op pagina 130: Voor de Kerkbuurt 178 is een 

verplichting opgenomen van € 78.000. Wat houdt 

deze post precies in? 

Op pagina 130 is geen verplichting opgenomen voor 
de Kerkbuurt 178 voor een bedrag van €78.000. Op 
pagina 133 is wel een verplichting opgenomen voor    
€ 71.000 voor de Kerkbuurt 178. Deze verwerking van 
de huurkoopconstructie heeft plaatsgevonden in   
overleg met de accountant. 

17 Op pagina 139 voorziening verliezen exploitatie 

Rivierdijk: welk grondbedrijf exploitatie betreft dit? 

Deze voorziening betreft de locatie Rivierdijk West - 
Lanser. De kosten tot en met 2017 zijn gedekt uit de 
voorziening en een bijdrage volgens de overeenkomst 
met de projectontwikkelaar (art. 5.2). Voor 2018 is er 
nog een restant voorziening van € 34.759 (zoals 
gemeld op pagina 139 van de jaarrekening) die de 
geraamde kosten nagenoeg dekt. 

 


